

# Mötesprotokoll

JURIDISKA FÖRENINGENS STYRELSEMÖTE 2024-05-21

## § 1 Mötets öppnande

Mötet öppnas kl. 08:08

## § 2 Närvarande ledamöter

Emil Bertilson, ordförande

Hampus Möller, kassör

Sofia Berander, sekreterare

Johannes Barth, idrottsansvarig

Lovisa Eklund, utbildningsansvarig

Parmida Farahani, utbildningsansvarig

Annie Ahrlin, evenemangsansvarig

Arta Ekman, näringslivsansvarig

Elias Höggren, näringslivsansvarig

## § 3 Val av mötesordförande

Filippa Sundström väljs till mötets ordförande.

## § 4 Val av mötets sekreterare

Sofia Berander väljs till mötets sekreterare.

## § 5 Val av justerare

Emil Bertilson och Hampus Möller väljs till mötets justerare.

## § 6 Fastställande av dagordning

Dagordningen fastställs.

## § 7 Genomgång av föregående veckas mötesprotokoll

Sekreterare, Sofia Berander, går igenom föregående mötesprotokoll (2024-05-14).

## § 8 Varvet runt

Ordförande

Ordförande har haft möten med SESUS, en underorganisation till myndigheten för ungdoms- och civilsamhällesfrågor, rörande bidrag till JF:s verksamhet.

### **Kassör**

Kassör har skött slutligt arbete med diplomeringsen. GAIUS arbete rullar på mycket väl.

### **Sekreterare**

Sekreteraren har skött mötesprotokoll och slutligt arbete inför casetävlingen.

### **Idrottsansvarig**

Idrottsansvarig har beställt pris till minigolfen som ska hållas idag, den 21 maj.

### **Utbildningsansvariga**

Utbildningsansvariga har varit på UU-möte och tagit upp tidigare JF-klaga beträffande studiestörande beteende från studenthåll under undervisningstid i T6. UU menade att man ska avvakta i frågan då det inte ansågs rimligt att ta kontakt med någon enskild student så som läget ser ut nu.

Under UU-mötet togs även viss problematik kopplad till tentan på FISKEN under T2 upp. En del av en fråga hade fallit bort under tentan vilket innebar att hela frågan ströks från tentan. På UU-mötet fördes en diskussion rörande huruvida det skulle vara möjligt att göra någon typ av komplettering men efter övervägning ansågs det inte vara möjligt.

### **Evenemangsansvariga**

Evenemangsansvariga har kontrollerat slutliga fakturor från diplomeringsen.

### **Näringslivsansvariga**

Näringslivsansvariga har haft sitt första utskottsmöte. Fackförbundet ST har tagit kontakt med näringslivsansvariga för ett eventuellt framtida samarbete.

### **§ 9 Diskussion: JF-klaga**

*“Vad händer med protokollföringen? Fattar att styrelsen har mycket jobb, men det vore för oss medlemmar intressant att följa vad som händer”*

*“Jag skulle uppskatta om det publicerades mötesprotokoll. Idag (14/5) finns det inget sen 25/3.”*

Klagomålen har slagits samman då de berör samma sak.

Styrelsen tar till sig och ska bli snabbare. Det är justeringen och signeringen som tar lång tid då protokollet ska skickas ut till de som är justerare och de sedan ska ha tid att justera och signera protokollet. Justeringen och signeringen sker separat varför det ytterligare kan dra ut på tiden.

### **§ 10 Diskussion: Oberoende studentrepresentant**

Den som är tillsatt som oberoende studentrepresentant behöver finns på plats, men den nuvarande studentrepresentanten åker på utbyte till hösten och kommer därför inte kunna utföra sitt uppdrag som planerat.

Det är oklart huruvida stadgarna innebär att ett extrainsatt årsmöte är nödvändigt för att tillsätta en ny oberoende studentrepresentat. Ordförande och vice ordförande ska undersöka saken närmare.

Styrelsen uppmärksammar att det finns ett återkommande problem att studentrepresentanten åker på utbyte och därmed inte kan utföra sitt arbete.

Utbildningsansvariga ska ta kontakt med FEMJUR och institutionen för att diskutera och komma fram till en lösning.

### **§ 11 Övrigt**

Inget övrigt tas upp.

### **§ 12 Nästa möte**

2024-05-27 kl. 12:00-13:00.

### **§ 13 Mötets avslutande**

Mötet avslutas kl. 08:53

Emil Bertilson

*Emil Bertilson*

Emil Bertilson (15 aug. 2024 20:18 GMT+2)

Hampus Möller

*Hampus Möller*

Hampus Möller (15 aug. 2024 12:44 GMT+2)